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Intern gebruik 

Intern gebruik 

Opening en vaststellen van de agenda  
De vergadering vindt digitaal plaats. Naast de voorzitter zijn alle NCad-
leden, een tijdelijk NCad-lid, de algemeen secretaris en vier leden van de 
staf aanwezig.  
 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom.  
De agenda wordt akkoord bevonden.  
 
Mogelijk of schijnbaar conflicterende activiteiten en activiteiten van 
belang voor het NCad 
Er worden geen conflicterende belangen gemeld. 
 
Missie en Visie NCad 
De missie en visie is in de vorige vergadering besproken en op basis van de 
inbreng van een aantal NCad-leden geoptimaliseerd. 
De voorzitter licht dat proces verder toe en vervolgens geven de 
verantwoordelijke NCad-leden een toelichting op voorliggend document. 
Eén NCad-lid kan zich niet vinden in de zinsnede over het 
voorzorgsprincipe. De zinsnede wordt uitvoerige besproken waarbij naar 
voren komt dat het voorzorgsprincipe altijd al een leidraad is geweest in de 
proefdierkunde en door het NCad in meerdere adviezen en CoP’s is 
aangehaald. De betreffende zinssneden in de adviezen en CoP’s worden 
door de staf benoemd. Het voorzorgsprincipe komt op deze wijze terug in 
de missie en visie. Ook na een tekstuele aanpassing van de betreffende zin 
kan geen consensus bereikt te worden. Na hoofdelijke stemming wordt de 
missie en visie met zes stemmen voor en één stem tegen geaccordeerd. 
 
Reacties n.a.v. event over evaluatie transitie advies 
Het NCad heeft op 10 november een digitaal event georganiseerd waarin 
de evaluatie van het transitieadvies uit 2016 nader werd toegelicht en 
waarin middels paneldiscussies gesproken werd over de verder invulling 
van de transitie naar een proefdiervrije samenleving. Het event werd door 
nationaal en internationaal publiek digitaal bezocht. Zowel de staf als de 
NCad-leden hebben naderhand reacties van deelnemers ontvangen. Deze 
waren over het algemeen positief, maar er zijn ook enige negatieve 
geluiden geuit. Daarin werd aangegeven dat het event een te eenzijdige 
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Intern gebruik toon liet horen gericht op het uitfaseren van dierproeven. Een aantal 
reacties is in het NCad besproken. Besloten is om de mensen aan te 
schrijven met een  toelichting op de conclusies van de evaluatie en een 
uitnodiging tot deelname aan het vervolgtraject naar het transitie-advies 
2.0. Een integraal onderdeel van het vervolgtraject zijn de 
stakeholderbijeenkomsten waarbij alle perspectieven in kaart worden 
gebracht en besproken.  
 
Actielijst 
Er zijn geen aanvullingen op de actielijst. 
 
Verslag vorige bijeenkomst  
Na een tekstuele aanpassing wordt het verslag goedgekeurd. 
 
Mededelingen  
Stand van zaken vacatures twee NCad-leden en Voorzitter 
De algemeen secretaris geeft een toelichting maar kan nog geen namen 
bekend maken. 
 
Stand van zaken Transitie-advies 2.0 en plan van aanpak consultaties 
Momenteel worden gesprekken gevoerd met twee onderzoek- en 
adviesbureaus die een plan van aanpak zullen opstellen voor de invulling 
van de stakeholderconsultaties. Dat plan zal in de vergadering van 
december in het NCad worden besproken. 
 
Stand van zaken signaaladvies Ernstig ongerief bij dieren in het wettelijk 
vereist veiligheidsonderzoek  
De animatie is inmiddels gelanceerd. Ook het verslag van de workshop die 
tijdens het EUROTOX congres heeft plaatsgevonden is recent gepubliceerd. 
Daarin staat dat ECHA een verdere verduidelijking van haar advies zal 
overwegen. 
 
Terugblik Biotechnische Dagen 
De gehele staf is aanwezig geweest bij de biotechnische dagen. Middels 
drie posters heeft het NCad zich gepresenteerd; één over het NCad en haar 
werkzaamheden, één over het signaal advies Ernstig ongerief in het 
wettelijk vereist veiligheidsonderzoek en één over de Evaluatie van het 
transitie-advies 1.0. 
 
Terugkoppeling gesprek Tweede Kamerlid 
Er heeft een gesprek plaatsgevonden met twee NCad-leden en een Tweede 
Kamerlid van de VVD. Daarin is onder andere gesproken over de evaluatie 
van het transitie-advies 1.0 en het vervolg daarop. Tevens is er over het 
signaal advies Ernstig ongerief in het wettelijk vereist veiligheidsonderzoek 
gesproken. 
 
Terugkoppeling Ketenoverleg 
De algemeen secretaris heeft het NCad vertegenwoordigt in het 
ketenoverleg. Daarin ging het onder andere over de Applicants Survey on 
CCD Project Application’. Deze survey is uitgevoerd onder onderzoekers en 
hun ervaringen met de keten Het NCad heeft daarop schriftelijk 
gereageerd. Eén van de kritiekpunten op het NCad was haar zichtbaarheid. 
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Intern gebruik Inmiddels heeft het NCad verschillende acties ontplooid om haar 
zichtbaarheid te vergroten. 
 
Rondvraag 
Katja ten Cate geeft een terugkoppeling van een bijeenkomst van 8 
november van ethici in DEC’s. Daar zijn verschillende aspecten besproken 
zoals het nee-tenzij principe en ethische afwegingskaders. Ze kijkt terug op 
een goed overleg. 
 


